
 

 
 

 

 

Vragen ex. artikel 45 van het reglement van orde van de gemeenteraad over de 

opvang van statushouders en asielzoekers op de locatie van de oude 

IJsselcentrale. 
 

 
Zwolle, 27 juli 2024 

 

 
Geacht college van burgemeester en wethouders, 
 
Voor de vestiging van een permanente regionale opvanglocatie bent u samen met het COA 

opzoek naar locaties voor de opvang van 717 statushouders en kansrijke asielzoekers. 

Inmiddels zijn drie locaties in beeld, waarvan één de plek van de oude IJsselcentrale in 

Zwolle Zuid is. Er is een brief verstuurd naar omwonenden en er heeft een 

bewonersbijeenkomst plaatsgevonden. Wij krijgen signalen uit Zwolle Zuid dat 

buurtbewoners echt wel bereid zijn om ruimte te maken voor statushouders en 

asielzoekers, maar dat men zich tegelijkertijd zorgen maakt over de opvang van grote 

aantallen statushouders in een wijk met scholen, speeltuinen en opvang voor kwetsbare 

mensen. De bewonersavond is niet goed bezocht en veel mensen hebben de brief met de 

uitnodiging voor die avond niet ontvangen (net als in de Aa-landen). Er gaat inmiddels een 

petitie rond in Zwolle Zuid die door meer dan 900 mensen is ondertekend en er is een 

openbare Facebookgroep ‘Geen opvanglocatie in Zwolle Zuid met zeker 1000 leden.1   

 
Hierover hebben wij de volgende vragen aan het College: 
 
1. Bent u het met de fractie van de VVD eens dat draagvlak in de wijk een belangrijke 

voorwaarde is voor opvang van asielzoekers of statushouders? 

2. Bent u bekend met de signalen uit de buurt over deze mogelijke opvanglocatie en op 

welke manier bent u hierover in contact met de buurt? 

3. De buurtbewoners rondom de IJsselcentralelocatie hebben met 268 meningen veel 

meer gereageerd op de website van de gemeente dan bewoners rondom de Cibap-locatie 

(39 reactie) en de Rijnlaan (19). Wat betekent dat volgens u? 

4. Er zijn verschillende onderzoeken die beschrijven welk effect de vestiging van een 

opvanglocatie heeft op de buurt. Kunt u uitleggen welke effecten de vestiging van 200 

tot 717 statushouders en asielzoekers volgens u heeft op de buurt rondom de 

IJsselcentralelocatie met basisscholen, een groot park en de opvanglocatie van FRION? 

 
1 Opvanglocatie voor asielzoekers maakt tongen los in Zwolle-Zuid, maar er is een urgenter probleem | Zwolle | 
destentor.nl 

https://www.destentor.nl/zwolle/opvanglocatie-voor-asielzoekers-maakt-tongen-los-in-zwolle-zuid-maar-er-is-een-urgenter-probleem~aa108727/
https://www.destentor.nl/zwolle/opvanglocatie-voor-asielzoekers-maakt-tongen-los-in-zwolle-zuid-maar-er-is-een-urgenter-probleem~aa108727/


 

5. Kunt u een verklaring geven waarom niet alle huishoudens in een bepaalde straal van 

de beoogde opvanglocatie bij de IJsselcentrale een brief hebben ontvangen? Denkt u dat 

u voldoende inzet hebt gepleegd om de buurt bij deze bewonersavond te betrekken? Zo 

niet, wat bent u aanvullend van plan om het draagvlak in de buurt zo groot mogelijk te 

maken?  

6. In de brief aan de omwonenden van de IJsselcentrale staat dat de gemeente op zoek 

is naar één tot drie opvanglocaties. Betekent dit dat ook alle 717 statushouders en 

asielzoekers zouden kunnen worden opgevangen op de locatie bij de IJsselcentrale? 

7. U hebt in beantwoording op technische vragen van onze fractie geantwoord dat u niet 

meer doet bovenop de wettelijke taak van het Rijk. Daarnaast hebt u ook in 

beantwoording van nadere technische vragen gezegd dat u niet weet welke groepen 

asielzoekers en statushouders meetellen voor de wettelijke taak. Hoe rijmt u dat met 

elkaar en kunt u uitleggen of en hoe de opvang van 717 statushouders en asielzoekers 

meetelt voor de wettelijke opgave? 

 

 

Namens de fractie van de VVD, 
 

Monique Bakker 


